
 

Referat afdelingsmøde afd.12 

den 7. september 2017. 

 

 

1. Valg af ordstyrer blev Viggo Nielsen. Stemmetæller Harald Møller og Frede 

Sørensen. 

 

2. Bestyrelsens beretning. René Holt fremlagde beretningen som blev godkendt. 

 

3. Der var ingen oplæg for 2018. 

  4.   Budget for 2018 blev godkendt.  

5. Ingen indkomne forslag. 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlem. Kirsten Nielsen, Omøvej 7 blev valgt. 

 

7. Valg af suppleant. Valgt blev Jeanette Blom-Jensen, Enøvej 1. 

 

8. Under eventuelt var der en del diskussion om de nye vinduer, generelt er der stor 

tilfredshed.  

René Holt påtalte at der nogle steder kniber med rengøringen af hækkende 

udadtil. Bestyrelsen vil i løbet af de næste måneder se på problemet og forsøge at 

få strammet op, så det kommer til at se fint ud når der kommer folk udefra. 

Forsamlingen mente man godt kunne appellere til at der bliver rengjort, men ikke 

mere end det. René Holt mente at det bare vil stå til, hvis ikke det bliver gjort noget.  

Jeanett, En.1 spurgte Børge Munksgaard til renoveringen af afdeling 12 og René 

Holt spurgte om man bare droppede afd.12. Det har aldrig været meningen de to 

afdelinger 12 og 13 skulle laves samtidigt, sagen startes op når afd.13 er færdig.  

Der var enighed om at der var behov for et generelt møde med Stofa. René Holt 

finder et tidspunkt for mødet sammen med administrationen. 

Ordstyreren takkede for god ro og orden. 
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